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1. The part of Second Pedestrian Walkway adjacent to Tower 1 is 5.15 to 12.76 metres above the Hong Kong Principal Datum.
2. The part of First Pedestrian Walkway adjacent to Tower 1 is 12.76 to 13 metres above the Hong Kong Principal Datum.
3. The part of Shing Fung Road adjacent to Tower 1 is 5.10 to 5.54 metres above the Hong Kong Principal Datum.
4. The part of Yellow Hatched Black Area and Yellow Area (Promenade) adjacent to Tower 1 is 4.55 to 4.70 metres above the

Hong Kong Principal Datum (mPD).

1. 毗連第 1 座的一段第二行人道為香港主水平基準以上 5.15 米至 12.76 米。
2. 毗連第 1 座的一段第一行人道為香港主水平基準以上 12.76 米至 13 米。
3. 毗連第 1 座的一段承豐道為香港主水平基準以上 5.10 米至 5.54 米。
4. 毗連第 1 座的一段黃色間黑斜線範圍及黃色範圍 ( 海濱長廊 ) 為香港主水平基準以上 4.55 至 4.70 米。

索引圖
Key Plan

第1座
Tower 1

香港主水平基準以上高度（米）。
Height in metres above Hong Kong Principal Datum (HKPD).

紅色虛線為該建築物最低住宅樓層水平。
Red dotted line denotes the lowest residential floor of the building.
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索引圖
Key Plan

1. The part of driveway adjacent to Tower 2 is 3.90 to 5.15 metres above the Hong Kong Principal Datum.
2. The part of Shing Fung Road adjacent to Tower 2 is 5.20 to 5.59 metres above the Hong Kong Principal Datum.
3. The part of Yellow Hatched Black Area and Yellow Area (Promenade) adjacent to Tower 2 is 4.50 to 5.35 metres above the

Hong Kong Principal Datum (mPD).

1. 毗連第 2 座的一段車道為香港主水平基準以上 3.90 米至 5.15 米。
2. 毗連第 2 座的一段承豐道為香港主水平基準以上 5.20 米至 5.59 米。
3. 毗連第 2 座的一段黃色間黑斜線範圍及黃色範圍 ( 海濱長廊 ) 為香港主水平基準以上 4.50 至 5.35 米。

第2座
Tower 2

香港主水平基準以上高度（米）。
Height in metres above Hong Kong Principal Datum (HKPD).

紅色虛線為該建築物最低住宅樓層水平。
Red dotted line denotes the lowest residential floor of the building.
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索引圖
Key Plan

第3座
Tower 3

1. The part of driveway adjacent to Tower 3 is 2.65 to 3.66 metres above the Hong Kong Principal Datum.
2. The part of Shing Fung Road adjacent to Tower 3 is 5.25 to 5.67 metres above the Hong Kong Principal Datum.
3. The part of Yellow Hatched Black Area and Yellow Area (Promenade) adjacent to Tower 3 is 4.42 to 5.35 metres above the

Hong Kong Principal Datum (mPD).

1. 毗連第 3 座的一段車道為香港主水平基準以上 2.65 米至 3.66 米。
2. 毗連第 3 座的一段承豐道為香港主水平基準以上 5.25 米至 5.67 米。
3. 毗連第 3 座的一段黃色間黑斜線範圍及黃色範圍 ( 海濱長廊 ) 為香港主水平基準以上 4.42 至 5.35 米。

香港主水平基準以上高度（米）。
Height in metres above Hong Kong Principal Datum (HKPD).

紅色虛線為該建築物最低住宅樓層水平。
Red dotted line denotes the lowest residential floor of the building.
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索引圖
Key Plan

第5座
Tower 5

1. The part of driveway adjacent to Tower 5 is 2.65 to -0.10 metres above the Hong Kong Principal Datum.
2. The part of Shing Fung Road adjacent to Tower 5 is 5.23 to 5.49 metres above the Hong Kong Principal Datum.
3. The part of Yellow Hatched Black Area and Yellow Area (Promenade) adjacent to Tower 5 is 4.42 to 5.35 metres above the

Hong Kong Principal Datum (mPD).

1. 毗連第 5 座的一段車道為香港主水平基準以上 2.65 米至 -0.10 米。
2. 毗連第 5 座的一段承豐道為香港主水平基準以上 5.23 米至 5.49 米。
3. 毗連第 5 座的一段黃色間黑斜線範圍及黃色範圍 ( 海濱長廊 ) 為香港主水平基準以上 4.42 至 5.35 米。

香港主水平基準以上高度（米）。
Height in metres above Hong Kong Principal Datum (HKPD).

紅色虛線為該建築物最低住宅樓層水平。
Red dotted line denotes the lowest residential floor of the building.
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索引圖
Key Plan

第6座
Tower 6

1. The part of Shing Fung Road adjacent to Tower 6 is 5.11 to 5.50 metres above the Hong Kong Principal Datum.
2. The part of Yellow Hatched Black Area and Yellow Area (Promenade) adjacent to Tower 6 is 4.38 to 5.65 metres above the

Hong Kong Principal Datum (mPD).

1. 毗連第 6 座的一段承豐道為香港主水平基準以上 5.11 米至 5.50 米。
2. 毗連第 6 座的一段黃色間黑斜線範圍及黃色範圍 ( 海濱長廊 ) 為香港主水平基準以上 4.38 至 5.65 米。

香港主水平基準以上高度（米）。
Height in metres above Hong Kong Principal Datum (HKPD).

紅色虛線為該建築物最低住宅樓層水平。
Red dotted line denotes the lowest residential floor of the building.
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索引圖
Key Plan

第7座
Tower 7

1. The part of Shing Fung Road adjacent to Tower 7 is 4.96 to 5.30 metres above the Hong Kong Principal Datum.
2. The part of Yellow Hatched Black Area and Yellow Area (Promenade) adjacent to Tower 7 is 4.45 to 5.35 metres above the

Hong Kong Principal Datum (mPD).

1. 毗連第 7 座的一段承豐道為香港主水平基準以上 4.96 米至 5.30 米。
2. 毗連第 7 座的一段黃色間黑斜線範圍及黃色範圍 ( 海濱長廊 ) 為香港主水平基準以上 4.45 至 5.35 米。

香港主水平基準以上高度（米）。
Height in metres above Hong Kong Principal Datum (HKPD).

紅色虛線為該建築物最低住宅樓層水平。
Red dotted line denotes the lowest residential floor of the building.
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索引圖
Key Plan

第8座
Tower 8

1. The part of Yellow Hatched Black Area and Yellow Area (Promenade) adjacent to Tower 8 is 4.35 to 5.35 metres above the
Hong Kong Principal Datum.

2. The part of Shing Fung Road adjacent to Tower 8 is 4.84 to 5.25 metres above the Hong Kong Principal Datum (mPD).

1. 毗連第 8 座的一段黃色間黑斜線範圍及黃色範圍 ( 海濱長廊 ) 為香港主水平基準以上 4.35 至 5.35 米。
2. 毗連第 8 座的一段承豐道為香港主水平基準以上 4.84 米至 5.25 米。

香港主水平基準以上高度（米）。
Height in metres above Hong Kong Principal Datum (HKPD).

紅色虛線為該建築物最低住宅樓層水平。
Red dotted line denotes the lowest residential floor of the building.
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HARBOUR MANSION

索引圖
Key Plan

1. The part of Yellow Hatched Black Area and Yellow Area (Promenade) adjacent to Harbour Mansion is 4.35 to 5.35
metres above the Hong Kong Principal Datum (mPD).

1. 毗連 Harbour Mansion 的一段黃色間黑斜線範圍及黃色範圍 ( 海濱長廊 ) 為香港主水平基準以上 4.35 米
至 5.35 米。

香港主水平基準以上高度（米）。
Height in metres above Hong Kong Principal Datum (HKPD).

紅色虛線為該建築物最低住宅樓層水平。
Red dotted line denotes the lowest residential floor of the building.
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索引圖
Key Plan

第1座
Tower 1

1. The part of Shing Fu Lane / Yellow Area (Promenade) adjacent to Tower 1 is 4.51 to 4.95 metres above the Hong Kong
Principal Datum (mPD).

2. The part of Second Pedestrian Walkway adjacent to Tower 1 is 5.00 to 12.76 metres above the Hong Kong Principal Datum
(mPD).

1. 毗連第 1 座的一段承富里 / 黃色範圍 ( 海濱長廊 ) 為香港主水平基準以上 4.51 米至 4.95 米。
2. 毗連第 1 座的一段第二行人道為香港主水平基準以上 5.00 米至 12.76 米。

香港主水平基準以上高度（米）。
Height in metres above Hong Kong Principal Datum (HKPD).

紅色虛線為該建築物最低住宅樓層水平。
Red dotted line denotes the lowest residential floor of the building.
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1. The part of Pedestrian Street adjacent to Tower 8 is 4.75 to 4.97 metres above the Hong Kong Principal Datum. 1. 毗連第 8 座的一段行人街道為香港主水平基準以上 4.75 至 4.97 米。

索引圖
Key Plan

第8座
Tower 8

香港主水平基準以上高度（米）。
Height in metres above Hong Kong Principal Datum (HKPD).

紅色虛線為該建築物最低住宅樓層水平。
Red dotted line denotes the lowest residential floor of the building.
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索引圖
Key Plan

HARBOUR MANSION

1. The part of Pedestrian Street adjacent to Harbour Mansion is 4.88 to 5.06 metres above the Hong Kong
Principal Datum.

2. The part of Yellow Area (Promenade) adjacent to Harbour Mansion is 4.70 metres above the Hong Kong
Principal Datum.

1. 毗連 Harbour Mansion 的一段行人街道為香港主水平基準以上 4.88 至 5.06 米。
2. 毗連 Harbour Mansion 的一段黃色範圍 ( 海濱長廊 ) 為香港主水平基準以上 4.70 米。

香港主水平基準以上高度（米）。
Height in metres above Hong Kong Principal Datum (HKPD).

紅色虛線為該建築物最低住宅樓層水平。
Red dotted line denotes the lowest residential floor of the building.
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